
Schriftelijke vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het bericht dat statiegeldproject op een school wordt 
tegengewerkt

1. Bent u op de hoogte van het artikel “Directeur Afvalfonds chanteerde ons om 
statiegeld”1?

2. Klopt het dat gemeente Apeldoorn in 2013 een financieringsaanvraag heeft ingediend 
bij het afvalfonds voor een schoolproject over afval, duurzaamheid en recycling? Zo 
ja, op welke gronden is dat afgewezen?

3. Bent u het met ons eens dat een dergelijk initiatief van leerlingen uit Apeldoorn een 
goed initiatief is om leerlingen bewust te maken van milieuvervuiling en ons 
afvalbeleid? Zo ja, past bij een dergelijk initiatief een ondersteunende rol vanuit de 
overheid, waarbij ook sprake is van de samenwerking van de 3 O's (Overheid, 
Ondernemers en Onderwijs)?

4. Hoe beoordeelt u de rol van het Afvalfonds in deze kwestie? 
5. Klopt het dat uw ministerie in eerste instantie enthousiast was over het project? Zo 

nee, waarom niet? Zo ja, waarom is het project alsnog afgewezen?
6. Welke criteria gelden er voor projecten die een beroep doen op het afvalfonds en wie 

beoordeelt die aanvragen?
7. Is er binnen ons VANG beleid ruimte voor het ondersteunen van onderwijsprojecten 

van leerlingen tav het afval en recycling?

1 https://downtoearthmagazine.nl/directeur-afvalfonds-chanteerde-ons-om-statiegeld/
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